
Σελίδα 1 από 4 
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 9/7/2024 
 

Των:  Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α’ Ανατολικής Αττικής  

  Γραμμένου Βασίλειου, Βουλευτή Α’ Αθηνών    

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
   
   

ΘΕΜΑ:  «Καταγγελίες για ατασθαλίες εντός της Οργανωτικής Επιτροπής Διοργάνωσης 

Μηχανοκίνητου Αθλητισμού (ΟΕΔΜΑ) από την πρόεδρο του Συνδέσμου 
Αθλητών Μηχανοκίνητου Αθλητισμού Ελλάδος (ΣΑΜΑΕ)» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Περιέπεσε στην αντίληψή μας δημοσίευση της 6/7/2024 σε ιστοσελίδα του Διαδικτύου που 
διατηρεί η εφημερίδα ‘’ΜΑΚΕΛΕΙΟ’’, όπου απαριθμούνται και τεκμηριώνονται σοβαρές 
καταγγελίες από την Πρόεδρο του ΣΑΜΑΕ για ατασθαλίες που έλαβαν χώρα εντός της 
ΟΕΔΜΑ, που ως φορέας εποπτεύεται από το Υπουργείο σας. Συγκεκριμένα, η ανωτέρω 
εφημερίδα δημοσίευσε στην ηλεκτρονική της έκδοση επιστολή προς τον Αναπληρωτή 
Υπουργό Αθλητισμού από την πρόεδρο του ΣΑΜΑΕ όπου περιέχονται οι ως άνω καταγγελίες 
για ατασθαλίες στην ΟΕΔΜΑ, που σύστησε στο παρελθόν ο πρόσφατα αποπεμφθείς από θέση 
υπουργικού στελέχους, κ. Ε. Αυγενάκης, κατά την υπουργική θητεία του στον τομέα του 
αθλητισμού. Την παρακάτω επιστολή δημοσιεύουμε αυτούσια, όπως παρατέθηκε στην 
ανωτέρω ιστοσελίδα του Διαδικτύου  που ανήκει στην εφημερίδα ‘’ΜΑΚΕΛΕΙΟ’’, όπου 
αναγράφονται και υπερσύνδεσμοι Διαδικτύου που παραπέμπουν στην ΔΙΑΥΓΕΙΑ, προς 
τεκμηρίωση των γραφόμενων:  
 

Προς: Αν. Υπουργό Αθλητισμού κ Ιωάννη Βρούτση  
Έλληνες Βουλευτές  

Αξιότιμοι Κύριοι και Αξιότιμες κυρίες, 

Έχετε ενημερωθεί για τα ποσά που ξοδεύει ασύστολα η Οργανωτική 

Επιτροπή  Διοργάνωσης  Μηχανοκίνητου Αθλητισμού ΟΕΔΜΑ, επιτροπή που 

σύστησε ο κ Λευτέρης Αυγενάκης διορίζοντας δικά του πρόσωπα χωρίς να γίνει 

κάποιος διαγωνισμός ή να ζητηθούν βιογραφικά; Πως έγινε άραγε η 

επιλογή  αυτών των προσώπων; Γνώριζε ο κ Αυγενάκης από αγώνες αυτοκινήτου 

και ήξερε ποιοι θα έπρεπε να στελεχώνουν μια τέτοια επιτροπή;  

Σας επισυνάπτω link στην Διαύγεια, όπου θα δείτε τις 3376 πράξεις της ΟΕΔΜΑ, 

από την ημέρα που συστήθηκε και  θα δείτε ότι ξοδεύονται αδικαιολόγητα ποσά για 

έναν αγώνα τριών ημερών με απ’ ευθείας αναθέσεις. Ποιος ελέγχει αυτά τα έξοδα; 

Ποιος ελέγχει που πάνε αυτά τα χρήματα; Αν ελέγξετε και τις 3376 πράξεις θα δείτε 

εξωφρενικά έξοδα τα  οποία δεν δικαιολογούνται. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5739

Ημερομ. Κατάθεσης:

9/7/2024



Σελίδα 2 από 4 
 

 

 

 

Επειδή ξοδεύουν  χρήματα Ελλήνων φορολογούμενων  

Επειδή δεν δικαιολογούνται αυτά τα έξοδα και τα περισσότερα από αυτά μας 

βάζουν σε δεύτερες σκέψεις  

Επειδή μιλάμε για πάνω από 8.000.000€ από την ημέρα της σύστασης της 

ΟΕΔΜΑ  

ΠΑΡΑΚΑΛΩ  

Να λάβετε γνώση των αποφάσεων αυτών και αν μπορείτε  να ελέγξετε: 

1) Γιατί  γίνεται τέτοια σπατάλη 

2) Γιατί  υπάρχει ανάγκη απευθείας αναθέσεων εφόσον έχουν έναν ολόκληρο 

χρόνο για να διοργανώσουν τον αγώνα και οι απευθείας αναθέσεις γίνονται μόνο 

για επείγουσες καταστάσεις.   

3) Γιατί ο κ Πουρναρακης, πρόεδρος της ΟΕΔΜΑ πληρώνεται με 40.000€ ενώ το 

καταστατικό της επιτροπής αναφέρει ότι πρέπει να είναι άμισθος; Και πως γίνεται 

να παίρνει ο ίδιος παράνομη απόφαση αμοιβής του και να την υπογραφεί κιόλας; 

(γίνεται αναφορά σε ένα επισυναπτόμενο έγγραφο μη συμπεριλαμβανόμενο στην 

παρούσα)  

4) Γιατί πληρώνονται και κάποιοι  από  τα υπόλοιπα μέλη ενώ και αυτά πρέπει να 

είναι άμισθα, σύμφωνα με την απόφαση ίδρυσης της επιτροπής; Και γιατί το κάθε 

μέλος να λαμβάνει 40.000€ τον χρόνο ενώ είναι υποτίθεται άμισθο;  

5) Γιατί υπάρχουν  αποφάσεις  που δίνουν  πάνω από 300.000€ στους εθελοντές 

αλλά κανένας εθελοντής δεν πληρώθηκε ποτέ;  

6) Γιατί δόθηκε το ποσό των 100.000€ σε πρόσωπο για  Ενημέρωση κ Διαφήμιση 

Σκοπών Φορέα; 

Δεν δόθηκαν σε διαφημιστική, απλά ήταν η αμοιβή του αυτή  

7) Γιατί δίνονται εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ για δεξιώσεις; 

8) Γιατί δόθηκαν 20.000€ για κατασκευή της ιστοσελίδας της ΟΕΔΜΑ που δεν 

λειτούργησε ποτέ πέραν από τρεις ανακοινώσεις που έβγαλε πριν τρία χρόνια για 

τα μάτια του κόσμου;  

9) Γιατί δόθηκαν 30.000€ για φιλοξενία προσώπων; Ποια πρόσωπα ήταν αυτά και 

γιατί τα πληρώσαμε εμείς;  

10) Γιατί δόθηκαν 40.000€ για τον υπεύθυνο του Service park?  

11) Γιατί η εταιρία pro expo, που όλως τυχαίως, εμπλέκεται με το 

Υπουργείο  Αγροτικής Ανάπτυξης, εμπλέκεται και με την ΟΕΔΜΑ και αναλαμβάνει 

έργα με απευθείας ανάθεση;  

( Παρατίθενται παρακάτω σχετικά λινκ με τις απευθείας αναθέσεις που καταγγέλλονται ) 

https://diavgeia.gov.gr/doc/990%CE%9D46%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-

%CE%A1%CE%A3%CE%95?inline=true 

 

https://diavgeia.gov.gr/doc/990%CE%9D46%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-%CE%A1%CE%A3%CE%95?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/990%CE%9D46%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-%CE%A1%CE%A3%CE%95?inline=true
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https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%A8%CE%9C%CE%9446%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-

7%CE%A5%CE%95?inline=true 

https://diavgeia.gov.gr/doc/%CE%A8%CE%A8%CE%92%CE%9A46%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-

22%CE%A8?inline=true 

https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%9E7%CE%A346%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-

0%CE%9D8?inline=true 

https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%A8%CE%A3%CE%9546%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-

%CE%9429?inline=true 

https://diavgeia.gov.gr/doc/%CE%A80%CE%9C%CE%9446%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-

%CE%939%CE%A8?inline=true 

https://diavgeia.gov.gr/doc/%CE%A8%CE%9C%CE%A6%CE%A346%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-

286?inline=true 

12) Είναι φυσιολογική η τιμή των 220.000€ για την κατασκευή εξέδρας στην 

Πλατεία Νερού; Κόστισε, δηλαδή, όσο ένα σπίτι;  

https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%A8%CE%9C%CE%9446%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-

7%CE%A5%CE%95?inline=true 

 

Όλα τα παραπάνω αναφερόμενα προκαλούν εύλογα το ερώτημα για το αν ισχύουν και για το 

αν έχουν περιέλθει σε γνώση σας, ενώ, μας προξενεί ιδιαίτερη εντύπωση το γεγονός ότι οι 

σχετικές αποκαλύψεις έχουν δημοσιοποιηθεί επωνύμως από την Πρόεδρο του ΣΑΜΑΕ, η 

οποία θέτει εαυτόν στην διάθεση όλων των ενδιαφερομένων προς τεκμηρίωση όσων 

καταγγέλλει. Περαιτέρω, αναρωτόμαστε για το αν θα λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, 

αρχικά, άμεσης περιστολής της σπατάλης του δημοσίου χρήματος, αν και εφόσον συνεχίζει να 

συμβαίνει από την ΟΕΔΜΑ, και σε επόμενη φάση, αναζήτησης των σχετικών ευθυνών για 

κακοδιαχείριση και διασπάθιση δημοσίου χρήματος από τους όποιους πρωτεργάτες των 

σχετικών σκανδαλωδών πρωτοβουλιών, που διασκόρπισαν τους χρηματικούς πόρους που 

δρομολογήθηκαν στον ανωτέρω φορέα από τα δημοσιονομικά έσοδα του προϋπολογισμού. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους έγινε ανεκτή από την εποπτεύουσα Αρχή της ΟΕΔΜΑ 

η ως άνω καταγγελλόμενη σπατάλη πόρων, όπως αναλύεται στην παραπάνω επιστολή; 

2. Ποιοι ήταν οι λόγοι που επέβαλαν τις άνω αναφερόμενες απευθείας αναθέσεις, για τις οποίες 

κάνει λόγο η ανωτέρω επιστολή, εφόσον υπήρχε επαρκές περιθώριο χρόνου για να την 

διοργάνωση του εκάστοτε αγώνα και οι απευθείας αναθέσεις, κατά την κοινή λογική και την 

ορθή πρακτική, οφείλουν να αφορούν μόνο στην διαχείριση επειγουσών καταστάσεων;   

3. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους ο ως άνω αναφερόμενος, Πρόεδρος της ΟΕΔΜΑ 

πληρώνεται με 40.000€, ενώ το καταστατικό της ΟΕΔΜΑ αναφέρει ότι πρέπει να είναι άμισθος; 

Περαιτέρω, πως νομιμοποιείται και πώς έγινε ανεκτό από την εποπτεύουσα Αρχή της ΟΕΔΜΑ 

να λαμβάνει ο ίδιος ο ως άνω Πρόεδρος την παράνομη απόφαση καταβολής αμοιβής στον 

εαυτό του και να την υπογραφεί κιόλας;   

 

https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%A8%CE%9C%CE%9446%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-7%CE%A5%CE%95?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%A8%CE%9C%CE%9446%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-7%CE%A5%CE%95?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/%CE%A8%CE%A8%CE%92%CE%9A46%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-22%CE%A8?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/%CE%A8%CE%A8%CE%92%CE%9A46%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-22%CE%A8?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%9E7%CE%A346%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-0%CE%9D8?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%9E7%CE%A346%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-0%CE%9D8?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%A8%CE%A3%CE%9546%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-%CE%9429?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%A8%CE%A3%CE%9546%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-%CE%9429?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/%CE%A80%CE%9C%CE%9446%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-%CE%939%CE%A8?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/%CE%A80%CE%9C%CE%9446%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-%CE%939%CE%A8?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/%CE%A8%CE%9C%CE%A6%CE%A346%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-286?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/%CE%A8%CE%9C%CE%A6%CE%A346%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-286?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%A8%CE%9C%CE%9446%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-7%CE%A5%CE%95?inline=true
https://diavgeia.gov.gr/doc/6%CE%A8%CE%9C%CE%9446%CE%9C8%CE%9B%CE%A1-7%CE%A5%CE%95?inline=true
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4. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους πληρώνονται ορισμένα από τα υπόλοιπα μέλη της 

ΟΕΔΜΑ, ενώ και αυτά πρέπει να είναι άμισθα, σύμφωνα με την απόφαση ίδρυσης της εν λόγω 

Επιτροπής; Περαιτέρω, ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους το κάθε μέλος της ΟΕΔΜΑ 

λαμβάνει 40.000€ τον χρόνο, ενώ, όφειλε να είναι άμισθο και πώς έγινε ανεκτή από την 

εποπτεύουσα Αρχή της ΟΕΔΜΑ μια τέτοια πρακτική της διοίκησής της;  

5. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους υπάρχουν  αποφάσεις  της διοίκησης της ΟΕΔΜΑ που 

δίνουν  πάνω από 300.000€ σε εθελοντές, ενώ, κατά τα γραφόμενα στην ανωτέρω επιστολή, 

κανένας εθελοντής δεν πληρώθηκε ποτέ;  

6. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δόθηκε από την ΟΕΔΜΑ, κατά τα γραφόμενα στην 

ανωτέρω επιστολή, το ποσό των 100.000€ σε συγκεκριμένο πρόσωπο για το καθήκον 

της «Ενημέρωσης και Διαφήμισης Σκοπών Φορέα»; 

7. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δαπανώνται, κατά τα γραφόμενα στην ανωτέρω 

επιστολή, εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ για δεξιώσεις; 

8. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δαπανήθηκαν 20.000€ για την κατασκευή της 

ιστοσελίδας Διαδικτύου της ΟΕΔΜΑ, κατά τα γραφόμενα στην ανωτέρω επιστολή, η οποία, 

όμως, δεν λειτούργησε ποτέ, πέραν των τριών ανακοινώσεων που δημοσιοποίησε, πριν τρία 

χρόνια, όπως αναφέρεται ανωτέρω;  

9. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δαπανήθηκαν 30.000€ από την ΟΕΔΜΑ για φιλοξενία 

προσώπων; Ποια πρόσωπα ήταν αυτά και γιατί έπρεπε οι δαπάνες για την φιλοξενία τους να 

βαρύνουν την ΟΕΔΜΑ;  

10. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δαπανήθηκαν από την ΟΕΔΜΑ 40.000€ για τον 

υπεύθυνο του Service park?  

11. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους η εταιρία ‘’pro expo’’, που εμπλέκεται με το 

Υπουργείο  Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κατά τα γραφόμενα στην ανωτέρω επιστολή, 

εμπλέκεται με την ΟΕΔΜΑ και αναλαμβάνει έργα με απευθείας ανάθεση;  

12. Είναι φυσιολογική η τιμή των 220.000€ για την κατασκευή μιας απλής εξέδρας στην Πλατεία 

Νερού, κατά τα γραφόμενα στην ανωτέρω επιστολή; Με ποια κριτήρια διαμορφώθηκε το ύψος 

αυτής της δαπάνης, που πλησιάζει, αν δεν υπερβαίνει το κόστος ενός ολόκληρου ακινήτου; 

13. Προτίθεσθε να διαβουλευτείτε με την ως άνω καταγγέλλουσα Πρόεδρο του ΣΑΜΑΕ ώστε 

να αποκτήσετε πρόσβαση σε όλα τα τεκμήρια που έχει η εν λόγω στην διάθεσή της για την 

αποκάλυψη ατασθαλιών κακοδιαχείρισης από την διοίκηση της ΟΕΔΜΑ, που ενδεχόμενα δεν 

θίγονται στην παρούσα; Περαιτέρω, θα επιβάλετε τις αναλογούσες πειθαρχικές και διοικητικές 

κυρώσεις στους εποπτεύοντες τον φορέα ΟΕΔΜΑ, από τον έλεγχο των οποίων διέφυγε η ως 

άνω περιγραφόμενη προκλητική κακοδιαχείριση; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

 

Φωτόπουλος Στυλιανός  

 

 

Γραμμένος Βασίλειος 

( λινκ από την ιστοσελίδα ΜΑΚΕΛΕΙΟ ) 

https://www.makeleio.gr/%CE%B5%CF%80%CE%B9%CE%BA%CE%B1%CE%B9%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B7%CF%84%CE%B1/%CE%95%CE%9D%CE%A9%CE%A0%CE%99%CE%9F%CE%9D-

%CE%93%CE%99%CE%93%CE%91%CE%9D%CE%A4%CE%99%CE%91%CE%99%CE%9F%CE%A5-%CE%9F%CE%99%CE%9A%CE%9F%CE%9D%CE%9F%CE%9C%CE%99%CE%9A%CE%9F%CE%A5-

%CE%9A%CE%91%CE%99/ 




